
Protokoll
SEKTIONSMÖTE #1

Datum: torsdag 9 februari 2023

Tid: 17:30-19:30

Plats: Franklinsalen, scheelelaboratoriet

Närvarande

Aaron Möller
Albin Dalipi
Alessia Compagno Standberg
Ali Raiss
Alva Cedermark
Amadeus Rabenius
Amelie Nilsson
Ammar Yaqoob
Anas Arshad
Anastacia Lennaárd
Anton Wasielewski
Bahratiou Borovskyi
Björn Clauson
Daniel Sortebech
David Makari
Edward Dalhbeck Rörström
Elina Azizi
Ella Belusa
Ellinor Drakenward
Emil Karlsson
Emma Leijon
Filip Kärnebo
Gustav von Knorring
Ida Karminpour
Jacob Torakai
John Westerberg
Karin Biström

Laura Johanson
Lena Eklund
Linda Tebani
Liv Svensson
Maged Tahhan
Maja Palebo
Maren Gerdes
Mert Uzel
Nabeel Aziz
Naixuan Pei
Norah Hashem
Ofelia Bergqvist
Otto Åberg
Philip Lahdo
Sahra Said Anwar
Sara Fälth
Sara Spasoua
Shirley Lidman
Sigrid Turesson
Siri Hult
Sohaib Adem Osman
Stina Björkqvist
Teresia Landin
Towe Andersson
Vendela Gustavsson
William Wu



Formalia

F1 Mötets öppnande
Mötet beslutade:
att välja ordförande Naixuan Pei till mötesordförande.

F2 Mötets behöriga utlysande
Mötet beslutade:
att anse mötet behörigt utlyst.

F3 Val av mötets sekreterare
Mötet beslutade:
att välja Mert Uzel till mötessekreterare.

F4 Val av justeringsperson
Mötet beslutade:
att välja David Makari och Elina Azizi till justeringspersoner.

F4 Fastställande av dagordning
Mötet beslutade:
att fastställa dagordningen.

F5 Föregående protokoll
Mötet beslutade:
att lägga föregående protokoll till handlingarna.

Informationsärenden

I1 Presentation av nya styrelsen och introduktion till Läkarsektionen.
Föredragande: Styrelsen

- Sektionsstyrelsen presenterar sig själva och sin roll inom
läkarsektionen.

- Ordförande berättar om läkarsektionens plats inom Medicinska
Föreningen, och det arbete som läkarsektionen utför.

I2 Presentation av Läkarsektionens utskott Med-SM, LÄSK och
Läkarintrot.
Med-SM, LÄSK och Läkarintrot presenterar sin verksamhet och berättar
om vårterminens arbete.
Föredragande: Representanter från utskotten
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- Utskottens representanter presenterar sig själva och arbetet inom
respektive utskott

- Maja Palebo presenterar vilka Läkarintrot är och vad de gör.
Fadderverksamheten och informerar om sätt att engagera sig
inom utskottet.

- Ellinor Drakenward, Sigrid Turesson och Vendela Gustavsson
presenterar LÄSK och det arbetet som utskottet har gjort under
föregående år.

- Ebba Widman presenterar Med-SM och vad de gör.
I3 Besök av programledningen

Programledningen presenterar sig och öppnar för frågor och samtal med
läkarstudenterna.
Föredragande: Naixuan Pei, Marie Dahlin, Ellinor Kenne, Anna Freyschuss

- Föredragande presenterar sig själva och deras yrkesbakgrund.
- Sektionsmedlemmarna informeras om programledningens kontakt med

Läkarsektionen och presenterar olika tillvägagångssätt för att påverka
läkarprogrammet.

- Föredragande informerar om de pågående projekt för att förbättra olika delar
av läkarprogrammet som canvas, bedömning av professionalism, utbyten i
sexåriga läkarprogrammet och övergång mellan 5,5-åriga och sexåriga
läkarprogrammet.

- Sektionsmedlemmar hade efter presentationen frågor för de föredragande.
- En fråga gällande hur studentinflytandet och kontakt med

programledningen bör ske ställdes av en mötesdeltagare vilket
besvarades med att kurs- och terminsspecifika frågor bör diskuteras
med kursrådsrepresentanter och studentrepresentanter från respektive
termins- och temakollegium då det möjliggör för mer direkt
kommunikation med rätt behöriga för att ta ärenden vidare. För
bredare frågor hänvisas till studentrepresentanterna i
programnämnden och programkollegiet, samt till Läkarsektionens
Styrelse.

- En sektionsmedlem frågade om hur utvärderingsarbetet av nya
läkarprogrammet går till. Programledningen svarade att flera kurser i
nya programmet fortfarande är för nya för att börja systematiskt
utvärdera arbetet, däremot anser programledningen att de arbetar
kontinuerligt med att förbättra kurserna och meddelar att den
systematisk utvärdering av de första terminerna på nya
läkarprogrammet planeras men att det behöver gå fler kullar för att
kunna göra detta.
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- En fråga som ställdes gällde uppehåll för de som går sista kullarna på
gamla programmet. Till detta svarade programledningen att studenter
som tillhör dessa kullar som tar uppehåll vid särskilda skäl, såsom
sjukdom och militärtjänstgöring är garanterade plats på nya
läkarprogrammet. Däremot gäller denna platsgaranti inte för övriga
skäl till studieuppehåll.

I4 Inventering och utlysning av studentrepresentanter
Ella och Daniel presenterar de viktigaste datumen för inventering och utlysning
av studentrepresentanter.
Föredragande: Ella Belusa och Daniel Sortebech

- Föredragande presenterar inventeringen för studentrepresentanter och
meddelar att formuläret för detta ska ha skickats till alla
studentrepresentanter.

- Vid nästa sektionsmöte planeras utlysning för nya studentrepresentanter att
börja.

-
I5 Intressekoll merch.

Möjlighet för försäljning av profilprodukter, bl.a. tröjor, t-shirts och tygkassar
presenteras.
Föredragande: Mert Uzel

- Föredragande presenterar möjlighet att sälja profilprodukter såsom t-shirts,
sweatshirts och tygkassar och frågar sektionen om intresse finns.

- Sektionsmedlemmarna visar intresse för köp av profilprodukter, samt frågar
om kostnad och möjlighet att utöka sortimentet till att inkludera andra
produkter såsom pennor.

Siri Hult lämnar mötet 19:00
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Diskussionsärenden

D1 Diskussionsfråga till nästa möte med OMSiS
Diskussion om vad läkarstudenterna på KI vill fråga andra medicinska
lärosäten i Sverige om och vad representanter från Läkarsektionen ska ta med
till nästa möte.
Föredragande: Edvin Monemi

Mötet diskuterar i mindre grupper och skickar in sina frågor digitalt. Inkomna frågor:
- Vad för appar/lärplattformar använder de olika lärosäten? Finns det några

som fungerat särskilt bra för de olika lärosätena och vad kan vi använda har
på KI?

- Hur utförs utbyten på de olika lärosätena? Har de ett meritsystem som KI har
eller helt annat prioriteringssystem?

- Hur får de olika lärosätena studenterna att engagera sig mer aktivt under
seminarier?

- Hur ges feedback ut till studenterna? Hur ser återkopplingen ut mellan lärare
och studenter såväl som studenter och medstudenter?

- Hur gör andra lärosäten med pre-klin tentamen på gamla och nya
läkarprogrammet? Gör man en stor integrerad pre-klin tentamen eller är
dessa mer utspridda under de första två åren på läkarprogrammet?

D2 Vad ser ni att ni önskar att Läkarsektionen gör?
Diskussion om vad som önskas av Läkarsektionen och vilket arbete det är
som uppskattas av alla medlemmar.
Föredragande: Naixuan Pei

Mötet diskuterar i mindre grupper och därefter samlas i storgrupp. Varje grupp
sammanfattar sin diskussion. Inkomna synpunkter:

- Urvattning av intro-aktiviteter. I nuläget upplevs som att introt endast är till för
KIs obligatoriska eftermiddagar och ingen rolig verksamhet bedrivs inom
utskottet. Då Läkarintrot finansieras av KI så måste dessa eftermiddagar
utföras av faddrarna vilket inte är givande för faddrar inom Läkarintrot.

- En föreslagen lösning för detta var att slå ihop LÄSK och Läkarintrot.
- En annan föreslagen lösning är att utöka självfinanserieringen från

faddrarnas håll. Problematik med betalningskrav på faddrarna
diskuterades.

- En tredje föreslagen lösning var att se över läkarintrots inkomstkällor,
framförallt den del som kommer från KI och MF och begära om mer
pengar för att bedriva läkarintrot.
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- En sektionsmedlem föreslog införskaffande av sponsorer för att intrort
inte ska behöva lika mycket stöd från KI.

- Mental ohälsa på läkarprogrammet. Många studenter känner att programmet
är stressigt och detta leder till försämring i mående och påverkar den mentala
hälsan hos studenter negativt. Detta önskas att sektionen ska arbeta med.

- PARASOLL är ett projekt som KI har för att arbeta med psykisk ohälsa
och tilläggs i Canvas för varje kurs. Däremot finns det inte på alla
kurser riktigt än.

- En kartläggning av studenters mentala hälsa föreslås som ett
startskott för arbete med detta.

- Bristande kontakt mellan kursrådsrepresentanter och terminskollegier då det
upplevs som att det som diskuteras i kursrådet inte tas vidare till kollegiet.

- Tydligare information gällande studentrepresentanter för det
terminskollegiet man går önskas.

- TBL upplevs som svårt att starta igång med då det är ett nytt koncept som
kan bli krångligt ifall gruppdynamiken brister. Förslag från mötet:

- Introducerar TBL-fadder, alltså en student som gått några terminer
över och har mer erfarenhet diskuteras som en lösning till detta.

- Möten mellan gruppledare föreslås där dessa får diskutera problem
och komma på gemensamma strategier som fungerar.

Rapporter

R1 Rapportrunda
Rapport från samtliga som har haft möte sedan senaste sektionsmötet.
Föredragande: Studentrepresentanter i temakollegier, kommittéer och
arbetsgrupper.

PN

- Programnämnden har arbetat fram tydliga instruktioner och planerar för hur
professionellt förhållningssätt ska examineras i det nya läkarprogrammet.

- Vid situationer när en student blir underkänd så ska studenten få en till
chans innan avstängning från läkarprogrammet. Detta motiveras med
att det är svårt att bli underkänd i momentet.

- Dessa instruktioner kommer vid ett senare tillfälle delas med
studenterna i det nya läkarprogrammet.

- En student hade kontaktat ledningen gällande pris för pedagogiskt
engagerade läkarstudenter och undrade vad sektionen tyckte.
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- Vissa studenter uppgav att detta lät som en bra idé
- En student berättar att det finns kursspecifika priser, men att dessa

har mer med studieprestation på tentor att göra snarare än
pedagogiskt stöd för medstudenter.

- Styrelsen meddelar att läkarsektionen har blivit kontaktad gällande
detta tidigare.

PK

- Fortsatt arbete på Canvas-rummet för läkemedelsundervisning på det 6-åriga
läkarprogrammet.

- Förbättringsarbete på organisation kring Take Care Utbildning.

T1

- Övergången mellan T1 och T2 har diskuteras i terminskollegiet då det råder
bristande kunskap hos studenterna vid övergången från Termin 1 till 2.

- En smidig övergång mellan TBL-grupperna har även diskuteras i kollegiet
- Dessutom diskuteras former av återkoppling vid TBL, och huruvida

nuvarande verktyg för återkoppling är för enkel för att skapa bästa
förutsättning för förbättring och utveckling..

- En mötesdeltagare uppmärksammar att otillräckligt kontrollerade
former att ge återkoppling kan innebära risker för icke-professionell
och icke-konstruktiv kritik. .

Lärandemålen för BV2 diskuteras då de inte täcker det material som studenterna
förväntas att lära sig i kursen. En uppdatering av lärandemålen som reflekterar detta
planeras.

T4

- Implementering av TBL i senare delar av kursen, då kursen är
verksamhetsförlagd. En idé som diskuteras inom kollegiet är att TBL
momenten för alla moduler ska alla ligga på samma dag med obligatoriska
seminarier efter RAT och applicering.

TK3

- I kollegiet diskuteras hur avvecklingen av 5,5 åriga läkarprogrammet och hur
de sista kullarna ska examineras.
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- Två extra omtentor och ett extra tillfälle att genomföra OSCE har
planerats för VT21 studenterna för att dessa ska kunna godkännas i
kursen.

- I kollegiet diskuteras även kursplanen för Klinisk medicin 1 på det sexåriga
läkarprogrammet.

- Riktlinjer för denna kurs har planerats som inkluderar en formativ
OSCE vid termin 5 och en summativ vid termin 6.

- Studenterna som börjar kursen nästa termin ska ha fyra veckors
teoretisk undervisning innan VFU-placering istället för tre.

- Kollegiet arbetar även med organisatoriska förbättringar, då det
uppmärksammats bristande information kring kontakt till kursledningen efter
byte av administratör i Solna.

TK4

- Nya kriterier för professionellt uppförande har diskuterats inom kollegiet.
- Formalisering av läkemedelsundervisning har även börjat arbetas med.

- Studenter med VFU på Danderyds sjukhus har redan börjat med detta
via en obligatorisk övning som uppskattades av handledare såväl som
studenterna själva.

TK5

- Arbetet för att implementera TBL inför nya läkarprogrammet har påbörjats.
- Utvärdering av studenternas professionella utveckling arbetas med.

TK6

- Riktlinjer för att tydliggöra obligatorium och resttillfällen inför tentamen.
- Socialstyrelsens rapport gällande universitetsgransking visade att när det

gäller barn- och ungdomspsykiatrin så har universitet i Stockholm värst
förutsättningar för att lära sig om det.

- En föreslagen lösning är att barnpsykiatri blir en separat kurs som
pågår i en vecka istället för de två dagarna i barnpsykiatri studenterna
får i nuläget.

TK7

- Sluttentamen på 5,5-åriga läkarprogrammet kommer att rutinmässigt ha en
omtentamen efter examen, då detta uppfattades som bättre för studenterna
än innan examen.

- Omtentamen ska ske ca 1-2 veckor efter examen.
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- Denna tenta ska även vara en ordinarie salstenta och inte en
“open-book” tenta då det endast var en lösning under pandemin.

PV

- Förbättring av brist på rum i vårdcentralen planeras, med hembesök som ett
alternativ.

PIL

- Intervjuerna för nästa antagning har inte påbörjats än men provet har
beslutats att ske i april.

- Det planeras att 33% av antagna till läkarprogrammet HT23 ska komma in via
PIL.

LINK

- LINK vill gå ut med information gällande utbyte tidigare i läkarprogrammet.
- Meritlistan för utbyte ska revideras, med tilläggning av vissa poster som i

nuläget inte är med i listan.
- En diskussion har även förts gällande förenkling av meritlistan.

- Utbyten för T5 och T6 på nya läkarprogrammet har inte förberetts då i
nuläget upplägget för dessa terminer inte är klara än.

Arbetsgruppen avveckling av 5,5 åriga programmet

En SVK kurs i termin 6 kan komma att flytta omtentamenstillfällen.

kommande möten

- Torsdagen 9 mars 17:30-19:30
- Torsdagen 13 april 17:30-19:30
- Torsdagen 11 maj 17:30-19:30

Mötets avslutande

Mötesordförande Naixuan Pei avslutade mötet kl. 19:58

läkarsektionen
medicinska föreningen
nobels väg 10, campus solna
box 250
171 77 stockholm

lakarsektionen@medicinskaforeningen.se 9

mailto:lakarsektionen@medicinskaforeningen.se

